
 

 

诗歌选集第 811 首 
 

811 【救主耶稣我的太阳】 

Listen to Midi 

 

(一)救主耶稣，我的太阳，有祢同在，夜也明亮；勿让人世有云遮掩仆人心眼不见慈颜。 

 

(二)倦眼欲合，频频催眠，睡如甘露，润我夕薦，深愿今晚最后思念，乃是永世息祢胸

前。 

 

(三)与我同在自晨至夕，离祢我觉生无意义，无祢我惧死荫临到，求祢相偕自晚至朝。 

 

(四)当我睡醒，求主赐福，扶我行走人生路途，直至那日被提祢旁，溶化在祢爱的海洋。 

 

 

(1) Sun of my soul, Thou Savior dear, it is not night if Thou be near; oh, may no earthborn cloud arise to hide Thee from 

Thy servant's eyes. 

 

(2) When the soft dews of kindly sleep my wearied eyelids gently steep, be my last thought how sweet to resr forever on 

my Savior's breast. 

 

(3) Abide with me from morn till eve, for without Thee I cannot live;abide with me when night is nigh, for without Thee 

I dare not die. 

 

(4) Come near, and bless us when we wake, ere through the world our way we take; till in the ocean of Thy love we lose 

ourselves in Thee above. 
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